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واکنش هنرمندان رسانه ملی؛

اسرائیل به باد رفت

وعده صادق

پگاه زارعــی - در پی حمله موشــکی و پهبادی ایران 
به اســرائیل هنرمندان رســانه ملی نیز در فضای مجازی 
واکنش  های متفاوتی داشتند که سه تن از آنان نظرا خود را 
در روزنامه صبا به اشتراک گذاشته اند که در ادامه می خوانید.

راحله امینیان مجری:
 چالش های ذهنی دخترم رفع شد!

نظرم را در استوری با استناد به جلمه مقام معظم رهبری که می 
فرمایند دوران بزن در رویی تمام شــده  است و بزنی می خوری بیان 
کردم، اما واقعیت و قاعده جنگ همین است و حرف عجیبی نیست 
و اگر کسی حمله کند، باید آمادگی داشته باشد که به آن حمله شود. 
اسرائیل هم ظاهرا عادت کرده است، مظلوم نمایی خاص خود را انجام 
دهد و پاسخ دندان شکن نگیرد. من خوشحالم از این که بالاخره یک 
جا، یک قدرتی بی نظیر جلوی اسرائیل ایستاده است و پاسخ دندان 
شکن به آن می دهد و به تیتر رویترز که در زمان عملیات وعده صادق 
که نوشته بود »ایران دارد اســرائیل را می بلعد«؛ استناد می کنم. به 
نظرم این تیتر برای اینکه دنیا مطلع شود یک قدرت مقاوم و نیروی 
مقتدری جلوی اسرائیل ایستاده است و این گونه اضمحلال آن را فریاد 

می زند، شاهکار بود.
من به عنوان یک مادر از این عملیات خیلی خوشحال شدم چرا که 
بعد از 13 فروردین و حادثه کنسولگری ایران در دمشق، برای دختر 
من یک سوال پیش آمده بود، آن هم این بود که مگر نمی گوییم که 
کشور ما کشور قدرتمندی در حوزه دفاع است، پس چرا انقدر سکوت، 
انفعال و بی پاســخی؟ زمانی که دخترم از خواب بیدار شد و به او از 
عملیات خبر دادم، خوشحال شد چرا که برایش واقعا چالش شده بود 
و می گفت اگر قدرتمندیم چرا پاسخ نمی دهیم و اگر نیستیم پس چرا 
شعار می دهیم. با عملیات وعده صادق امنیت روانی برای دخترم شکل 
گرفت و متوجه شــد که چه قدرتی داریم و چگونه می توانیم حمله 
پهپادی و موشکی قدرتمندی را داشته باشیم. من به عنوان مادر بیشتر 
از احساس آرامش روان دخترم به عنوان یک نوجوان ایرانی ذوق زده 
شدم و در کنار عرق، تعصب و غرور ملی که خودم دارم این وجه مرا 
بیشتر خوشحالم کردم. امیدوارم ذهن دیگر نوجوانان و جوانان کشور 

بابت تمام چالش های ذهنی به آرامش رسیده باشد.

محسن قائمی نسب قائم مقام ساترا:
 درود می فرستیم به روح بلند پدر موشکی ایران 

اقدام نیروهای نظامی ما به ویژه سپاه پاسداران انقلاب اسلامی و 
ارتش جمهوری اسلامی ایران و هوا فضای سپاه پاسداران در پاسخ به 
حمله خارج از عرف دیپلماتیک اسرائیل به کنسولگری ما در دمشق 
و شهادت مستشاران نظامی ما در سوریه که از بهترین فرمانده های 
جنگی و نظامی ما بودند، اقدامی بســیار غرور آفرین و در چارچوب 
قوانین و مقررات بین المللی و پاسخ مشروع و پاسخ حمله کشوری 
به خاک ما بود. امروز کسی در جهان نمی تواند به جمهوری اسلامی 
ایران نگاه چپ کند و تصورش این باشد که می تواند ضربه ای به آن 

بزند و فرار کند و اینجا ساکت باشند. آن ها مطمئن هستند و می دانند 
که اگر یک ضربه بزنند حتما دو ضربه خواهند خورد و این باعث افتخار 
و غرور ملت ایران است که نیروی قوی نظامی که شامل همه نیروهای 
نظامی و دفاعی است به موقع می تواند پاسخ دشمنان را بدهد و از خون 
های به نا حق ریخته شده انتقام بگیرد. در طول تاریخ سراسر شرارت 
این رژیم خبیث و اشغالگر خدا را شکر میکنیم که عملیات وعده صادق 
بی سابقه بوده است و کارشناسان نظامی و امنیتی منطقه هم تصور 
نمی کردند که جمهوری اسلامی ایران با این حجم از ادوات نظامی و 
آرایش نظامی بتواند حمله کند؛ آن هم از مبدا خاک خودش که باعث 
غرور ما است و افتخار می کنیم که ایرانی هستیم و درود می فرستیم به 
روح بلند پدر موشکی ایران شهید حسن تهرانی مقدم که برای چنین 
روزی فکر می کرد.  به نظرمی رسد این اتفاق در تاریخ ثبت خواهد شد 
و  چه بسا هنرمندان بتوانند از آن اثر هنری تولید و این موضوع را در 

تاریخ ماندگار کنند.

علی خلیلی مجری فلسطینی: 
اسرائیلی ها زیر زمین بودند و ایرانی ها در خیابان

بالاخره بعد از 1٩0 روز مردم فلســطین از شــمال تا جنوب آن 
خوشحال بودند و فهمیدند که کسی پشت شان هست! آن ها توانستند 
آن شب را بخوابند و هیچ صدایی از هواپیما و موشک های اسرائیلی 
نشنیدند و حس کردند کل جنگ علیه فلســطین تمام شده است. 
آنقدر خوشحال بودند که به خیابان رفتند و با غرور عملیات را نگاه می 
کردند و متوجه شدند که ایران هرگز دروغ نمی گوید. ما هم خوشحال 

شدیم و گفتیم اسرائیل دیگر دارد، نابود می شود. اصلا کل دنیا روزها 
را می شمرد که ایران، اسرائیل را بزند و دیدند که جمهوری اسلامی 
ایران از خود سرزمین ایران، اسرائیل را زد نه از سوریه، نه از لبنان بلکه 
از خود ایران، دو پایگاه اسرائیل را زدند. آزادی خواهان متوجه شدند 
که حرف های اسرائیل الکی اســت و وقتی گفت ٩٩ درصد موشک 
های ایرانی را سرنگون کرده است، فلسطینی ها گفتند نه دروغ می 
گویند و از آن فیلم گرفتند و در همه ویدئوها نشان داده شد که ایران 
دقیق به هدف می زند و با اینکه هیچ شهیدی نداشتیم، کاملا معلوم 
بود که پیروزی با ماست و اســرائیل و آمریکا هیچ غلطی نمی توانند 
بکنند. چون آمریکا به اســرائیل گفته که من کمک نمی کنم و شما 
ادامه ندهید و دیگر تمام! چون طبق قوانین سازمان های بین الملل 
ایران حق داشت پاسخ دهد چون به خاک خودش حمله شد، کارش 
قانونی بوده و کســی نمی تواند با ایران شوخی کند. حمله ما نیز می 
توانست گسترده تر باشد اما همین کافی بود. قرآن می گوید » وَأرَْسَلَ 
عَلیَْهِمْ طَیْرًا أبَاَبیِلَ ترَْمِیهِم بحِِجَارَةٍ مّن سِجّیلٍ« که معنی آن می شود 
»و بر سر آنها پرندگانی را گروه گروه فرستاد که با سنگ های کوچکی 
آنان را هدف قرار می دادند«. در این عملیات کاملا آسمان فلسطین  
این جوری بود و حس کردیم فلسطین دارد آزاد می شود و اسرائیل 
ترسو است و هیچ برتری در دنیا ندارد و با اینکه ایران از موشک های 
خاص خودش استفاده نکرده بود، اسرائیل به باد رفت و کل روسای 
جمهوری دنیا در استرس بودند و رژیم صهیونیستی در زیر زمین بود، 
اما مردم ایران در خیابان ها بودند و دیدند که ایران به گفته خود، عمل 

کرده است.


